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In dit document vind je de meeste artikelen die wij van 

juli tot en met september 2010 op de site onder 

NIEUWS hebben geplaatst. Soms is voor de 

leesbaarheid de oorspronkelijke lay-out iets aangepast.  

 

Kijk ook eens bij de diverse werkgroepen om nieuws 

van deze werkgroepen te vinden.  
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Heemstede, juli 2010 - Leerlingen Hageveld lopen stage bij  Fietsersbond  

Heemsteedse middelbare scholieren lopen tegenwoordig maatschappelijke stage bij non -profit 

organisaties. Zo is de Fietsersbond Heemstede met het idee gekomen leerlingen hun eigen 

schoolfietsroutes in kaart te laten brengen. Deze opdracht is via de Vacaturebank Maatschappelijke 

Stages onder de aandacht gebracht bij leerlingen van het Hageveld College. De coördinator bij Hageveld 

zorgt er voor dat er goede combinaties van leerlingen op de verschillende plekken terecht komen. De 

inhoudelijke begeleiding bij de Fietsersbond is gedaan door Peter van der Velden en Frans Lucassen. 

Monica Snoeks van het Steunpunt Vrijwilligerswerk helpt zowel de non -profit organisaties als de school 

met advies, bemiddeling en ondersteuning.  

 

Lees het volgende artikel en geniet.  
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Haarlems Dagblad, 07-07-2010 - Geen geld voor veiliger fietsen in Bloemendaal  

De eerste informatieavond van de gemeente Bloemendaal over de herinrichting van een deel van de 

Bloemendaalseweg trok veel belangstelling.  Wethouder Schep legt uit dat de gemeente met een beperkt 

budget een aangename en veilige sfeer wil creëren zonder het historische karakter van het dorp aan te 

tasten. ... Ook werd gediscussieerd over de veiligheid van fietsers in de winkelstraat. Veel fietsers 

zoeken het liefst het trottoir op omdat ze zich gemangeld v oelen tussen de auto's. Maar waarschijnlijk is 

er geen budget voor meer fietsveiligheid. Lees het hele artikel hieronder. 
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Haarlems Dagblad 12-07-2010 - Uitstel voor deel Raaksplan: fietskelder wordt voorlopig niet 

gebouwd 

 

Een fietskelder wordt voorlopig niet gebouwd in het Raaksgebied, samen met enkele tientallen 

woningen en winkels. Reden volgens projectontwikkelaar MAB: crisis op de huizenmarkt. Het gaat om 

twee gebouwen waarvan de bouw is uitgesteld. De kredietcrisis en malaise op de  huizenmarkt is de 

boosdoener. Omdat het onbekend is hoe lang het 'on hold' is gezet, studeert de gemeente op 

alternatieven voor de fietsparkeerkelder. Mogelijk komen er tijdelijk fietsrekken te staan op de plek 

waar de fietskelder was gepland. Alternatief  zou ook het nabijgelegen, voormalige postkantoor aan de 

Gedempte Oude Gracht kunnen zijn. Hier komt een tweede onderkomen voor de Haarlemse ambtenaren, 

Zijlpoort genaamd. In het hart van dit plan is een binnentuin gesitueerd. De gemeente bekijkt of onder 

deze tuin een fietskelder kan komen. Eigenlijk zou daar een telefooncentrale van de KPN komen die nu 

elders in het postkantoor zit. Vanwege technische problemen met het omleggen van telefoonkabels is 

die verhuizing geschrapt. Maar er is uiteraard een complicatie:  

Dit gebouw wordt veel later opgeleverd dan de Raakspoort dat al begin 2012 in gebruik moet zijn 

genomen. De Zijlpoort volgt minimaal 1,5 jaar later.  

 

Haarlems Dagblad 03-09-2010 - Ja tegen fietspad door duingebied  

Het nieuwe fietspad door de Amsterdamse Waterleidingduinen komt er. De raadscommissie 
economische zaken van de gemeente Amsterdam heeft daar deze week mee ingestemd, ondanks een 
heftig protest van wandelaars die 14.000 handteken ingen hadden aangeboden.  

Het veelbesproken pad begint bij  de Oase, loopt deels door de Amsterdamse Waterleidingduinen en 
gaat halverwege, ter hoogte van de scoutingclub, verder buiten het duingebied, richting manage 
Naaldenhof en Bentveld.  

Wilt u meer weten? Lees dan op de volgende bladzijde het hele artikel.  
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Haarlems Dagblad 04-09-2010 - Forse daling aantal verkeersslachtoffers in Haarlem   

Het aantal verkeersslachtoffers in Haarlem is in 2009 aanzienlijk gedaald ten opzicht van het jaar 
ervoor. Het aantal dodeli jke slachtoffers onder voetgangers, fietsers en bromfietsers steeg 
daarentegen van drie in 2008 naar vijf  vorig jaar.  

Onder fietsers is het aantal dodeli jke ongelukken met één slachtoffer gelijk aan het aantal van 2008. 
In het langzaam verkeer vielen wel meer slachtoffers onder bromfietsers (twee) en wandelaars (ook 
twee) Een wandelaar en één bromfietser verongelukten in 2008.  

Hoewel het totaal aantal verkeersslachtoffers dus fors is gedaald,  li jken de ongelukken wel ernstiger 
van aard te worden. Kleiner aantal ongelukken dus, maar de kans op zwaar letsel of overlijden is 
relatief groter geworden.  

Geïnteresseerd? Lees dan het hele artikel.  
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Haarlems Dagblad 14-09-2010 - Binnenweg: 'Het blijft uit je doppen kijken'  

Geweldig, mooi, fantastisch! De superlatieven zijn niet van de lucht over de metamorfose van de 

Binnenweg. Het rommelige wegdek is vervangen door één beklinkerde ruimte van de ene kant naar de 

andere kant van de straat.  

Heerlijk geldt vooral voor de voetgangers. 'Lekker breed, zodat ik ook met mijn rollator makkelijk kan 

lopen' vindt een oudere dame. Er zijn echter ook andere geluiden: auto's moeten naast de brede 

natuurstenen band in het wegdek parkeren. Maar ... lang niet iedereen houdt zich daaraan, zo blij kt uit 

de praktijk.  

Er zijn ook fietsers die de nieuwe wegindeling niet echt veilig vinden. De roep om een apart fietspad  

klinkt door.  

 

Wilt u meer weten? Lees dan het hele artikel op de volgende bladzijde.  
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Haarlems Dagblad 21-09-2010 - 'Brommers weren op pontje'  

De gemeente Haarlem wil 'heel serieus' nadenken over het idee van de wijkraden Europawijk en 

Zuiderhout om bromfietsers te weren van het toekomstige fietserspontje dat tussen Schalkwijk en 

Haarlem-Zuid moet gaan varen. In een toelichting zegt  wethouder Rob van Doorn (Groen Links) het idee 

alleen fietsers op het pontje toe te laten om zo in ieder geval geluidsoverlast te beperken, serieus te 

willen bekijken. 'Het is zeker uitvoerbaar...'  

 

Wilt u weten hoe de gemeente hierover denkt ? Lees dan het artikel op de volgende bladzijde. 
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Haarlems Dagblad 22-09-2010 - Spaarne-pontje verdeelt Schalkwijk en Zuiderhout  

Twee keer applaus. ´Dit is een achterlijk idee`. En... `Dat pontje moet we er gewoon komen. Het had al 

moeten varen!´  

Die -tegenstrijdige- geluiden waren gisteravond te horen op een druk bezochte informatieavond. 
Schalkwijk ziet de veerverbinding tussen de Belg iëlaan (Europawijk) en de Spaarnelaan (Zuiderhout) 
wel zitten. De bewoners van Zuiderhout daarentegen zien alleen maar problemen.  

Voorgeluiden zijn er ook: 'Dit is heel belangrijk voor Schalkwijk', 'Ouderen bijvoorbeeld zullen dolbli j 
zijn!' En tegen tegenstanders: 'Verwacht u echt overlast van een stel ouderen?" De Fietsersbond 
afdeling Haarlem is voor en reageert: Het lijkt  wel of er een n ieuwe landingsbaan voor Schiphol in 
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Zuiderhout wordt aangelegd. Het gaat om een pontje. Voor fietsers!'  Lees het volledige artikel.  

 
 

 

 

Haarlems Dagblad 29-09-2010 –  Pontje 

Reactie van een lezer op het krantenartikel van 22 -09-2010 op de vorige bladzijde. 
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Haarlems Dagblad 09-2010 - Handhaving fietsparkeren Station uitgebreid  

De huidige handhaving op fietsparkeren 
rondom het Stationsplein wordt uitgebreid. 
Dit moet de overlast door onjuist 
geparkeerde fietsen verminderen. De 
stewards die fietsers verwijzen naar 
beschikbare stallingplekken zi jn voortaan 
dagelijks aanwezig. Daarnaast vinden er 
handhavingsacties plaat gericht op hinderlijk 
geparkeerde fietsen. Deze fietsen worden 
verwijderd en kunnen tegen betaling van € 
20,-- weer worden opgehaald. Ook worden 
weesfietsen en wrakken uit de rekken 
gehaald om zo plek te creëren. Interessant?  

Lees het hele artikel  dat hiernaast is 
afgedrukt.  

 

 

 

 

 
    

 
  

 

 


